

It's Harvest Time  
庄稼熟了 *Let's Go!* 同去收割!  
Catch the Vision, Stand in the Gap, Make a Difference  
领受异象, 堵住破口, 带来改变

## JAN & FEB 2025 PRAYER

### JAN

- 4 EXCO MEETING
- 5 CONSECRATION SUNDAY
- 12 ELDER BOARD MEETING
- 18 CE COWORKERS' RETREAT
- 19 BABY DEDICATION
- 29 COS THANKSGIVING

### FEB

- 1 EXCO MEETING
- 2 CANTONESE CNY OUTREACH
- 9 ELDERBOARD MEETING
- 15 PRE-AGM Q & A
- 19 HEALING SERVICE
- 22 ANNUAL GENERAL MEETING

### Consecration Prayer

Lord, I offer my body as a living sacrifice, holy and pleasing to You—this is my act of spiritual worship.

Help me not to conform to the patterns of this world but to be transformed by the renewal of my mind, so I may discern Your good, pleasing, and perfect will.

Grant me the vision that comes from You. Open my eyes to see the gaps where I can step in and make a difference. Use me, Lord, to bring glory to Your name!

# PRAY FOR OUR FAMILY CHURCH

## LORDSHIP

May the Lord take His rightful throne in our church and pour out His Spirit of humility upon each one of us.

## LEADERSHIP

To humbly submit to our Lord, valuing others above ourselves, and to love every member regardless of social status, just as our Lord does.

## SUCCESSION

Leaders, members, seniors, and youth working together in unity to establish a succession plan that gives God glory.

## PULPIT

Preachers who are dedicated and who proclaim the Word of God; who are anointed by the Spirit to deliver messages with power and authority that inspire and transform the hearts of God's people.





It's Harvest Time  
庄稼熟了 *Let's Go!* 同去收割!  
Catch the Vision, Stand in the Gap, Make a Difference  
领受异象, 堵住破口, 带来改变

## 2025年1月及2月 祷告事项

### 一月

- 4 执行委员会会议
- 5 自洁献身主日
- 12 长老团会议
- 18 基督徒教育事工同工退修
- 19 献婴礼
- 29 新加坡教会感恩聚会

### 二月

- 1 执行委员会会议
- 2 广东新春布道会
- 9 长老团会议
- 15 常年大会会前问答
- 19 医治祷告会
- 22 常年大会

### 自洁献身祷告

主, 我将身体献上当作活祭, 是圣洁的, 是祢所喜悦的——我如此的侍奉乃是理所当然的。

帮助我不要效法这世界, 只要心意更新而变化, 叫我察验何为祢的善良, 纯全, 可喜悦的旨意。

赐我从祢而来的异象。敞开我双眼, 使我看见我所能够堵住的破口。主啊, 求祢使用我来荣耀祢的圣名!



# 为我们的 家庭教会 代祷

## 主权

愿主在我们的和教会掌权做王做主并将圣灵浇灌在我们身上使我们谦卑。

## 领袖

在我们的主面前谦卑顺服，看别人比自己更高，如同主一般看待人们一视同仁并爱护每个会友。

## 传承

领袖会友，年长年幼都一致同心合意建立将荣耀上帝的传承体系。

## 证道

委身于证道并宣告上帝圣道的传道者；将蒙圣灵膏抹传递俱大能且有权柄，能够激励并改变上帝的子民的心意的圣道。

